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ZAB.0002.8.2024 

Protokół Nr VI/24 

VI  Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 29 października 2024 rok  

1) Otwarcie obrad VI Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Dawid Andrzej Dalmann – Przewodniczący Rady w dniu 29 października 2024 r. 
o godz. 11:20 otworzył  obrady VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał radnych, 
następnie Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Pana Karola Matusiaka – 
Wicestarostę, Panią Małgorzatę Kręcicką – Sekretarza Powiatu, Panią Jolantę Sakowską - 
Skarbnika Powiatu oraz przedstawicieli środków masowego przekazu, a także wszystkich 
obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący poinformował, że  zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna 
zapoznać się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą 
ochrony danych osobowych.  
 
2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o twierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 21 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 

w sprawie jego zmiany.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad VI Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
VI sesji? 
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem z dnia 29 października  2024 r.  
wniósł o  uzupełnieniu porządku obrad o: 
 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 (tekst 
jednolity);  

 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2024 (tekst jednolity). 

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne radni otrzymali w dniu sesji 
(załącznik nr 2).  
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Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 
8 zmienionego porządku obrad VI sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego 
na lata 2024 – 2040 (tekst jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 21 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 9 
zmienionego porządku obrad VI sesji o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 (tekst 
jednolity).  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 21 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały.   
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
VI sesji? Wniosków nie było. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma innych zmian, to  porządek obrad 
uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji (załącznik nr 5).  
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek składa się z 21 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
4) Przyjęcie protokołu nr VI/24 z dnia 17 września 2024roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad V Sesji, który był do wglądu 
w Wydziale Zarządzania, Administracji i Bezpieczeństwa.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr V/24 z dnia 17 września 2024 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 

17 września 2024 r. do dnia 10 października 2024 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 11 października 
2024 r. do dnia sesji.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym Rada Powiatu rozpatruje sprawozdania z działalności zarządu, w tym 
z działalności finansowej. W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionego sprawozdania?   
Pytań nie było.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 października 2024 r. 
przyjęła Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
17 września 2024 r. do dnia 10 października 2024 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 11 
października 2024 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   
 
6) Raport z realizacji „Programu ochrony środowiska dla Powiatu Włocławskiego na 

lata 2021 – 2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028” za lata 2022 – 2023.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów art. 18 ustawy z dnia 
27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska, zarząd powiatu przedłożył raport 
z wykonania programu ochrony środowiska, który sporządza się co 2 lata.  Przewodniczący 
poprosił Panią Danutę Warszawską -  Przewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska o przedstawienie prac nad raportem.  
Pani Danuta Warszawska – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformowała, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu 21 
października br. analizowała Raport dotyczący wykonania Programu ochrony środowiska dla 
Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028” za lata 2022 
– 2023. Komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała Raport.  
Przewodniczący Rady powiedział, że w dzisiejszych obradach bierze udział przedstawiciel 
firmy Ekoscan, z którym jest połączenie zdalne i jeżeli radni będą mieli pytania, udzieli 
odpowiedzi.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radny Mariusz Bladoszewski zadał pytanie w sprawie terenów zalewowych. W ostatnim 
czasie była powódź na terenach południowej Polski. Czy tereny powiatu mogą zostać zalane, 
w jaki sposób jest to zabezpieczone i czy są tereny, które mogą zostać zalane?  
Przewodniczący Rady ogłosił 2 minuty przerwy.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
Przedstawiciel firmy Ekoscan odpowiedział, że raport jest dokumentem odtworzeniowym, 
czyli nie dodaje się żadnych dodatkowych zapisów w zakresie działań, tylko to, co zostało 
wykonane w ramach Programu ochrony środowiska za lata 2022 – 2023. Jeżeli chodzi 
o kwestie związane z powodzią, to działania wynikające z Programu ochrony środowiska 
w zakresie rowów melioracyjnych, przepływów cieków wodnych, zostały zrealizowane 
w ramach Programu. Zostały one wykonane w ramach potrzeb budżetowych, zostały 
dofinansowane służby – straż pożarna, policja a odpowiedzialnym w tym zakresie są Wody 
Polskie. Należy popatrzeć na kompetencje starosty i kompetencje - Wód Polskich. Ten raport 
pokazuje również działania w gminach. Zostały opisane działania, które zostały podjęte 
w ramach melioracji, utrzymania cieków wodnych. Ten dokument jest tylko raportem, tj. 
odtworzeniem finansowania szeroko rozumianej ochrony środowiska, gospodarki odpadami, 
tych działań, które wynikają z Programu ochrony środowiska.  Jeżeli rada będzie zmieniać 
program, to może rozszerzyć te działania w zakresie ochrony przed powodzią. Rada również 
opiniuje programy ochrony środowiska dla gmin i tam również można wskazać 
w programach działania w zakresie szeroko rozumianej ochrony wód czy ochrony 
przeciwpowodziowej. Plany zagospodarowania przestrzennego wskazują tereny zalewowe 
lub niezalewowe. Raport tylko pokazuje, jakie działania zostały podjęte w ramach Programu 
ochrony środowiska za lata 2022 – 2023.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, jeżeli nie usłyszy 
głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku 
w dniu 29 października 2024 r. przyjęła Raport.  
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Raport z realizacji „Programu ochrony środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2021 
– 2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028” za lata 2022 – 2023 stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2024 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w przeznaczeniu 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2024 roku.  
Przewodniczący poprosił Panią Barbarę Wałęsę – Przewodniczącą Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 
9 października br. analizowała projekt uchwały dotyczący zmian w uchwale w sprawie 
określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2024 roku. Komisja jednogłośnie, pięcioma głosami „za” pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 
października 2024 r.  
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 21 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  29 października 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie określenia zadań, na które przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity). 

 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr  1 
i 2 wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego. W dniu dzisiejszych obrad 
otrzymaliście Państwo autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący poprosił Pana Romana Tomaszewskiego – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Roman Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 21 października br. analizowała 
projekt uchwały dotyczący zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
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Włocławskiego na lata 2024 – 2040. Komisja jednogłośnie, siedmioma głosami „za” 
pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 29 października 2024 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024 – 2040 stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu.  
Autopoprawka stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
Tekst jednolity stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r.  zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2024 – 2040 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i wydatków. Poprosił Pana Romana Tomaszewskiego – Przewodniczącego Komisji Budżetu 
i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Roman Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 21 października br. analizowała 
projekt uchwały dotyczący zmian w budżecie powiatu na rok 2024. Komisja jednogłośnie, 
siedmioma głosami „za” pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką.  
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił  o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu 
w życie uchwały daty – 29 października 2024 r.  
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
Autopoprawką stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
Tekst jednolity stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024 stanowi załącznik nr 20 
do protokołu.  
 
10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Powiat Włocławski dla Gminy Izbica Kujawska w roku 2024.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przeznaczenia z budżetu 
powiatu na 2024 r. kwoty w wysokości 394.571,70 zł na udzielenie pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej dla Gminy Izbica Kujawska na realizację zadania własnego tej 
jednostki samorządu terytorialnego  pn. „Budowa kolektora kanalizacji deszczowej przy ul. 
Augustowskiej w Izbicy Kujawskiej”.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Romana Tomaszewskiego – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Roman Tomaszewski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, 
że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 21 października br. analizowała 
projekt uchwały dotyczący udzielenia w roku 2024 pomocy finansowej przez powiat 
włocławski dla gminy Izbica Kujawska.  Komisja jednogłośnie, siedmioma głosami „za” 
pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji,  to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta. 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla 
Gminy Izbica Kujawska w roku 2024 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Izbica Kujawska w roku 2024 
stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
 
11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 

Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2024/2025. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2024/2025. 
Przewodniczący poprosił Panią Annę Marię Jabłońską – Przewodniczącą Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Anna Maria Jabłońska – Przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformowała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 21 października 
br. analizowała projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025. 
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Komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 października 2024 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Baruchowo zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 25 do 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
 
12) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 

Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem 
dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2024/2025. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2024/2025. 
Przewodniczący poprosił Panią Annę Marię Jabłońską – Przewodniczącą Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Anna Maria Jabłońska – Przewodniczący Komisji Infrastruktury  i Rozwoju 
poinformowała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 21 października 
br. analizowała projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025. 
Komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 października 2024 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Choceń zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
 

13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2024/2025. 
Przewodniczący poprosił Panią Annę Marię Jabłońską – Przewodniczącą Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Anna Maria Jabłońska – Przewodniczący Komisji Infrastruktury  i Rozwoju  
poinformowała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 21 października 
br. analizowała projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025. 
Komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 października 2024 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Chodecz zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 31 do 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
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14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2024/2025. 
Przewodniczący poprosił Panią Annę Marię Jabłońską – Przewodniczącą Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Anna Maria Jabłońska – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformowała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 21 października 
br. analizowała projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025. 
Komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 października 2024 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez 
Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
 

15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
2024/2025. 
Przewodniczący poprosił Panią Annę Marię Jabłońską – Przewodniczącą Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
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Pani Anna Maria Jabłońska – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformowała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 21 października 
br. analizowała projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych 
oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025. 
Komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 października 2024 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Lubanie zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic 
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 37 do 
protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
 

16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 
przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 
przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal, zadań związanych z zimowym 
utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym  
Przewodniczący poprosił Panią Annę Marię Jabłońską – Przewodniczącą Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Anna Maria Jabłońska – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformowała, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 21 października 
br. analizowała projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat 
Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg 
powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025. 
Komisja jednogłośnie, czterema głosami „za”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 5 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 29 października 2024 r. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
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przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski 
Gminie Miasto Kowal zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz 
ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 40 do 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych 
z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 
w sezonie zimowym 2024/2025 stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  

 
17) Rozparzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen 

biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami w 
publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski oraz 
w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że  projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami 
w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski oraz 
w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie. 
Przewodniczący poprosił Panią Annę Marię Jabłońską – Przewodniczącą Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pani Anna Maria Jabłońska -  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 
głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. została podjęta.  
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do 
bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami w publicznym transporcie zbiorowym 
organizowanym przez Powiat Włocławski oraz w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów 
w tym transporcie stanowi załącznik nr 43 do protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 października 2024 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie 
autobusami w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski 
oraz w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie stanowi załącznik nr 44 
do protokołu.   
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18) Informacja Starosty Włocławskiego uwzględniająca wyniki analizy danych 

zawartych w oświadczeniach majątkowych składanych w każdym roku przez osoby 
do tego zobowiązane za rok miniony oraz analizy danych zawartych 
w oświadczeniach majątkowych złożonych w ciągu roku, w innych terminach, 
z związku ze zdarzeniami, z których wynika obowiązek złożenia oświadczenia 
majątkowego. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że przedłożona informacja dotyczy analizy oświadczeń 
majątkowych złożonych do Starosty Włocławskiego przez członków zarządu powiatu, 
sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 
osoby zarządzające i członków organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osoby 
wydające decyzje administracyjne w imieniu starosty.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła w dniu 29 października 2024 roku 
Informację. 
Informacja Starosty Włocławskiego uwzględniająca wyniki analizy danych zawartych 
w oświadczeniach majątkowych składanych w każdym roku przez osoby do tego 
zobowiązane za rok miniony oraz analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych 
złożonych w ciągu roku, w innych terminach, z związku ze zdarzeniami, z których wynika 
obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego stanowi załącznik nr 45 do protokołu.  
 
19) Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych w 2024 r. przez radnych Rady Powiatu we 
Włocławku   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z dyspozycją art. 25c ust. 1 ustawy z dnia 
5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym radni powiatu zostali zobowiązani do 
złożenia oświadczenia o swoim stanie majątkowym. Przewodniczący Rady, jako podmiot 
dokonujący analizy oświadczeń majątkowych, został zobowiązany do przedstawienia Radzie 
Powiatu informacji o: 
1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 
2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych  
wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 
3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi 
w analizowanych oświadczeniach majątkowych. 
Przewodniczący poinformował, że dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych 
przez radnych Rady Powiatu we Włocławku w roku 2024.  
Analizując treść oświadczenia, poddał badaniu dane dotyczące: poszczególnych składników, 
dochodów, zobowiązań lub wierzytelności pieniężnych oraz porównałem złożone 
oświadczenie majątkowe i kopię PIT z poprzednimi oświadczeniami i kopią PIT 
w przypadku osób będących radnymi w VI i VII kadencji. Sprawdził również, czy każda 
z rubryk została wypełniona w sposób zupełny i czy osoba składająca oświadczenie dopełniła 
obowiązku zgodnie z wymogami zachowania staranności oraz czy została wyraźnie 
określona przynależność poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań 
do majątku odrębnego i majątku wspólnego małżonków.   
Przewodniczący otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 29 października 2024 roku 
przyjęła Informację.   
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych złożonych w 2024 r. przez radnych Rady Powiatu we Włocławku stanowi 
załącznik nr 46 do protokołu.  
 
20) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominał, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący powiedział, że Marszałek Województwa Kujawsko – Pomorskiego pismem 
z dnia 16 września br. zwrócił się do mnie z prośbą o rekomendowanie na kolejną kadencję 
radnego do Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego. Przewodniczący zaproponował na kandydata Panią Annę Marię Jabłońską. 
Zapytał - czy wyraża Pani  zgodę?  
Radna Anna Maria Jabłońska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są inne propozycje?  
Innych propozycji nie było.  
Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie kandydata do Europejskiego Korpusu 
Radnych.  
Poprosił o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
za – 21  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0  
wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Pani Anna 
Maria Jabłońska została wybrana na kandydata do Europejskiego Korpusu Radnych Gmin 
i Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego.  
Przewodniczący Rady stosownie do przepisu § 52 ust. 7 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
poinformował, że został utworzony Klub Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego. 
Przewodniczącym Klubu jest pan Grzegorz Śledziński, Wiceprzewodniczącym – Pani Anna 
Sława Kozłowska,  Sekretarzem – Pani Barbara Wałęsa, członkami: Pan Dawid Dalmann, 
Pani Anna Maria Jabłońska, Pani Barbara Ewa Kaźmierczak, Pani Aneta Kwarcińska, Pan 
Jacek Radosław Ledzion, Pan Zbigniew Łuczak, Pan Roman Tomaszewski, Pani Danuta Ewa 
Warszawska.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radny Jacek Kowalewski powiedział, że kiedyś na poprzednich sesjach, jak prosił 
o zwrócenie uwagi właścicielowi posesji w Lubrańcu przy ulicy Wojska Polskiego, gdzie był 
internat liceum, pan Starosta zobowiązał się, że w imieniu zarządu, napisze pismo do 
właściciela o uporządkowanie tego parkanu. Radny zwrócił się z prośbą, że jeżeli to pismo 
zostało już napisane, to poprosił o kserokopię a jeżeli nie, to poprosił o napisanie tego pisma, 
gdyż cały czas jest ten problem. Posesja, o której radny mówi,  przylega do pasa drogowego 
drogi powiatowej w kierunku Kruszyna z Lubrańca.  
Radny Jan Ambrożewicz wystąpił z prośbą o udzielenie odpowiedzi na piśmie, ile 
w ostatnich 10 latach, z rozbiciem na poszczególne lata, wydano na obszarach zalewowych 
na terenie powiatu włocławskiego, tj.: w Gminie Włocławek, w Gminie Fabianki, pozwoleń 
na budowę na tych obszarach.  
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Radna Anna Kozłowska powiedziała, że na każdym spotkaniu, na każdej sesji mówi się 
o problemach, które dotykają powiatu, dotykają różnych płaszczyzn naszej działalności. 
Radna pogratulowała panu staroście, ale także jego zespołowi ludzi, za tak twórczą pracę, za 
dbałość o przestrzeganie przepisów prawa. Chodzi radnej o konkurs Ekspert zamówień 
publicznych.  Powiat Wrocławski w tym konkursie, ogłoszonym przez Ministerstwo 
Rozwoju i Technologii, zajął  pierwsze miejsce. Radna złożyła gratulacje. Gazeta Wspólnota 
opublikowała ranking inwestycji samorządowych, za lata 2021 – 2023. W rankingu tym 
powiat włocławski znalazł się na pierwszym miejscu w województwie kujawsko – 
pomorskim a na pozycji dwunastej w skali kraju na 314 powiatów. Radna pogratulowała 
panu staroście, całej radzie za mądre decyzje, za pozyskiwanie środków. To jest obraz pracy 
samorządu.  
 
21) Zamknięcie obrad VI Sesji Rady Powiatu.  
 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 
29 października 2024 r. o godz. 12:05.zamknął VI Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
 
 
 

    Przewodniczący Rady  
 
Dawid Andrzej Dalmann 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska- Czerwińska  
 
 
 
  


